

**致推荐人 / To Referrer :**

法国巴黎文理研究大学 (PSL) 联合国际金融论坛 (IFF) 和清华卓尔举办的高级公共管理博士 (Executive DPA) 项目, 专门为具有扎实公共事务背景和产业管理经验, 希望成为新文明时代公共事务和产业发展杰出领航者设计。立足国际学术前沿、根植中国改革实践, 致力于培养具有全球视野、战略思维和创新精神, 熟悉国际学术话语体系、能够讲好中国故事的学者型管理人才, 为发展国际公共管理理论和产业经济理论贡献中国智慧, 为推进全球可持续发展管理实践提供中国经验。申请人要求具有硕士以上学位, 并拥有 10 年以上管理工作经历。

*The Executive Doctor in Public Affairs (Executive DPA) program, jointly offered by Paris Sciences et Lettres University (PSL), the International Finance Forum (IFF), and Tsinghua ZHUOER, is tailored for professionals with robust backgrounds in public affairs and industry management, aiming to cultivate exceptional leaders in public affairs and industrial development amidst the dawn of a new era. Embracing the cutting edge of international academia while firmly grounded in China's reform initiatives, this program is dedicated to nurturing Executive Scholar with a global outlook, strategic acumen, and a penchant for innovation. Equipped with a deep understanding of international academic discourse and a knack for effectively conveying the Chinese narrative, graduates will contribute Chinese insights to the advancement of international public management theory and industrial economic theory. Furthermore, they will offer invaluable Chinese experiences to propel global sustainable development management practices forward. The applicant is required to have more than 10 years' management experience, and a master degree or above.*

推荐人的意见是评估申请人的重要参考。请您填写下述表格, 列举具体事例支持您的观点。我们将对此推荐信的内容严格保密, 并十分感谢您填写此推荐信。

*The comments from the referrer are important references for us. Please fill in form below, and provide specific examples to support your points. We would like to sincerely appreciate your help, and any information you provided is confidential.*

**被推荐人姓名 / The Name of Applicant :** \_\_\_\_\_

**请描述与申请人相识时间及如何相识 :**

Please describe when your first acquaintance was and how to get to know the applicant.

请描述申请人的突出工作成就 / Please describe the applicant's outstanding work achievements

请描述申请人的学习研究、分析判断和创新实践能力：

Please describe the applicant's study, research, analysis, decision making and innovation, practice ability:

请提供申请人的其他可供参考信息 / Additional comments

推荐人/Referrer : \_\_\_\_\_ 日期 Date : \_\_\_\_\_年/Y\_\_\_月/M\_\_\_日/D

单位/Organization : \_\_\_\_\_ 职务/Positon : \_\_\_\_\_

电话/Tel : \_\_\_\_\_ 手机/Mobile : \_\_\_\_\_ Email : \_\_\_\_\_

通讯地址/Addr. : \_\_\_\_\_ 邮编/Code : \_\_\_\_\_